
 

 
 
 

Protokoll från Cacine-föreningens årsmöte 2022 
 
Datum: 19 mars 2022  
Tid: klockan 14.00 
Plats: Möcklamo missionshus 
 
1. Mötet öppnas 
Barbro hälsar alla välkomna till årsmötet och till Möcklamo missionshus. Cecilia förklarar 
årsmötet för öppnat. 
 
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Cecilia Gerhardsson väljs till ordförande för mötet. Barbro Sundbäck-Davidsson väljs att föra 
mötets protokoll. 
 
3. Fastställande av röstlängd 
Alla 17 mötesdeltagare skriver upp sig på en deltagarlista. Alla deltagare är medlemmar och är 
därmed röstberättigade. Se deltagarförteckning, bilaga 1. 
 
4. Val av protokolljusterare och rösträknare 
Till att justera dagens protokoll, tillika vara rösträknare väljs Sofia Karlsson. 
 
5. Fråga om mötet utlysts på rätt sätt 
Årsmötet finner att kallelse till årsmötet skett stadgeenligt. 
 
6. Fastställande av dagordning 
Utskickat förslag om dagordning fastställs. Under punkten Övriga frågor anmäler Gun Fransson 
att det finns hälsningar att framföra. 
 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Barbro Sundbäck-Davidsson läser upp verksamhetsberättelsen för senaste verksamhetsåret, 
bilaga 2 
 
8. Styrelsens förvaltningsberättelse 
Ulf Fransson föredrog balans och resultaträkning för 2021, bilaga 3. 
 
  



9. Revisionsberättelse 
Föreningens revisor, Peter Elovsson läser upp revisionsberättelsen, i vilken han och Bo Zander 
föreslår årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 1 januari till 31 december 
2021, bilaga 4. 
 
10.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen och den tid revisionen omfattar 
Årsmötet beslutar bevilja styrelsen full ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021. 
 
11. Fastställande av medlemsavgifter 
Årsmötet beslutar att hålla fast vid en medlemsavgift på 0 kronor.Däremot välkomnar föreningen 
alla bidrag till skolavgifter och verksamheten i Cacine. Skolavgifterna har höjts från tidigare 350 
kr/år till 400 kr/år. 
 
12.  Fastställande av ev. verksamhetsplan och behandling av budget för det kommande 

verksamhetsåret 
Årsmötet fastslår följande aktiviteter för 2022: 

• Loppisaktiviteter i Anneberg i maj 

• Medlemsaktivitet den 27 augusti 2022. Medlemmarna inbjuds då av Hans Davidsson 
och Barbro Sundbäck Davidssons till fritidshus Udden som ligger vid n av sjön Västra 
Lägerns norra strand.  

• Cacine-kväll i Kulla kapell i oktober 
 
Utöver ovan ska fyra protokollförda styrelsesammanträden samt att hålla årsstämma under 
vårvinter 2023. 
Föreningen fortsätter att garantera 60 elevavgifter per läsår. Samlas mer pengar in, betalas de ut 
till efterfrågade behov efter beslut i styrelsen. 
 
13.  Val av ordförande i föreningen för en tid av 1 år 
Till ordförande väljs enhälligt Cecilia Gerhardsson. 
 
14.  Val av övriga styrelseledamöter samt suppleanter för en tid av 1 år 
Ulf Fransson, Gun Fransson, Sofia Karlsson, Martin Nilsson och Barbro Sundbäck-Davidsson 
väljs till ordinarie ledamöter. 
David Eriksson och Carina Hjertberg-Gustavsson valdes till suppleanter. 
 
15.  Val av kassör 
Till kassör väljs Ulf Fransson enhälligt. 
 
16.  Val av firmatecknare 
Ulf Fransson (490505-2538) och Cecilia Gerhardsson (640612-4005) väljs till att teckna 
föreningens firma, var och en för sig. 
 
17.  Val av revisorer 
Till revisorer väljs Bo Zander och Peter Elovsson. 
 
18.  Val av valberedning 
Till valberedning väljs Lennart Kjell och Yvonne Elovsson. 
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19.  Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 
Frågan utgick då inga motioner inkommit till mötet. 
 
20. Övriga frågor 
Årsmötet hurrar och gratulerar Siv Nilsson på hennes födelsedag. Därefter framfördes hälsningar 
från Bo och Britt-Marie Zander, Birgitta Samuelsson, Ingrid och Johan Eckreda, David Eriksson, 
Karin Elardt och sist men inte minst från Valberto Olivieira. 
  
Valberto tackar för de 12 nya datorer som köpts in till datasalen i Cacine. De har bekostats av vår 
förening.  
 
21. Mötets avslutande 
Ordförande tackade för visat intresse, samt förklarade mötet avslutat.  

 
 

 
Vid protokollet                                                                 
 

 
Barbro Sundbäck-Davidsson Cecilia Gerhardsson 
Sekreterare   Ordförande 

 
 

Protokollet justeras 
 
 
Sofia Karlsson 
               

 
Efter sopplunchen håller Lennart Kjell ett mycket intressant föredrag med bilder från Guinea Bissau. En 
tillbakablick från kolonialtiden under portugiserna och befrielsekampen till dagens politiska situation. Vi fick 
även följa med till Bubac arkipelagen. Ta del av fiske, vardagsliv och olika måltider. Tack Lennart!  Samlingen 
avslutades med smarrigt fika. 

 
 


